
113 英語讀者劇場社團甄選 

對象: 本校四年級對英語朗讀與戲劇有興趣的小朋友 

方式: 選手直接於甄選當日到東 202 教室集合 

人數: 8-20 人不等 

朗讀稿: Tea Leaves Can Clean Water 

Black tea! Green tea! Bubble tea! Tea shops are everywhere in Taiwan! Many of us drink a lot 

of tea. Do you? 

We buy about one billion cups of bubble tea every year in Taiwan. We use lots of tea leaves! 

What happens to them? 

Almost all tea shops throw away tea leaves. Thousands of kilograms go to landfills every day. 

The leaves rot and make a gas. The gas makes the Earth hotter. 

In Northern Ireland, a part of the UK, people drink a lot of tea too. A researcher there found 

a way to reuse tea leaves. He makes them into a product that cleans dirty water! 

This tea leaf product takes out heavy metals from water. Heavy metals are bad for health. 

Some can cause cancer. Cleaner water helps people and animals be healthier. 

After the tea leaf product is used, it can be reused to make batteries! That's reusing after 

reusing! 

Used tea leaves can help clean water and make batteries. Let's find more ways to reuse 

things and have a better world! 

以上文稿出自 ICRT lunch box 2024-4-2 

可以上線聽朗讀和中文翻譯 

 

甄選注意事項: 

1. 不需背稿，可自備自己的朗讀稿(上面可以寫筆記)，

也可當場使用老師發的稿子。 

2. 為鼓勵小朋友參加，凡參加甄選者皆可得到小禮物

一份。 

3. 甄選時間: 11 月 28 日(四) 中午 12:40 在東 202 教室 

4. 評分標準: 音量、流暢度、發音、表現方式 

5. 公布時間: 12 月 2 日(一) 公布於東 202 教室外與學校

網站首頁 

6. 練團時間: 每週四中午，為期一年，到明年代表學校

參加臺北市比賽完結束(約 114 年 9 月) 

 


